

**PEMETAAN MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. OBJEKTIF PENDIDIKAN PROGRAM (PE0)
&
MATLAMAT PENDIDIKAN INSTITUSI VS. HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM (PLO)**

PROGRAM: SARJANA MUDA SAINS KEMASYARAKATAN DALAM SAINS POLITIK DENGAN KEPUJIAN

PTJ: PUSAT PENGAJIAN SAINS KEMASYARAKATAN

a) Pemetaan PEO - IEG

PEO	PENYATAAN PEO	PEMIKIR <i>THINKER</i> (T)	SEIMBANG <i>BALANCED</i> (B)	KEUSAHAWANAN <i>ENTREPRENEURIAL</i> (E)	ARTIKULASI <i>ARTICULATE</i> (A)	HOLISTIK <i>HOLISTIC</i> (H)
		IEG1	IEG2	IEG3	IEG4	IEG5
PEO1	Melahirkan graduan yang berintelektual dan profesional serta berpengetahuan dalam memahami dan menganalisis prinsip, pendekatan, dan konsep sains politik secara kritis.	✓	✓			
PEO2	Menghasilkan graduan yang cekap dalam kemahiran praktikal, mempunyai kemampuan interpersonal yang baik dan menunjukkan sifat kepemimpinan ke arah mencapai tadbir urus yang baik.		✓		✓	✓
PEO3	Mengaplikasikan prinsip, pendekatan, dan konsep sains politik untuk melestarikan masyarakat demokratik yang berfungsi.			✓		✓
PEO4	Menunjukkan amalan nilai etika dan profesional dalam melaksanakan semua tugas dan tanggungjawab.	✓	✓			

Pemetaan PLO - IEG

PLO	DOMAIN MQF 2.0 (2024)	HASIL PEMBELAJARAN PROGRAM PROGRAM LEARNING OUTCOMES, PLO	ELEMEN IEG IEG ELEMENT	
PLO1	Pengetahuan dan Pemahaman	Mengaplikasikan pengetahuan teori dalam sains politik.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO2	Kemahiran Kognitif	Menggunakan kemampuan berfikir secara kritis dan kreatif serta pemikiran saintifik untuk mengenal pasti dan memberikan idea dan penyelesaian terhadap masalah sosial.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO3	Kemahiran Praktikal	Melakukan praktikal, prosedur dan penyelidikan yang berkaitan dengan sains politik.	IEG1 IEG2	BERFIKIR (<i>THINKING</i>) SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO4	Kemahiran Interpersonal	Menunjukkan tanggungjawab sosial, kerja berpasukan dan menyelaraskan aktiviti sosial seharian secara mendalam yang merangkumi pelbagai profesion dan komuniti.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO5	Kemahiran Komunikasi	Berkomunikasi secara berkesan dalam bentuk lisan dan bertulis untuk menyampaikan maklumat, penemuan, dan hasil yang berkaitan dalam konteks politik.	IEG4	ARTIKULASI (<i>ARTICULATE</i>)
PLO6	Kemahiran Digital	Berkebolehan untuk menggunakan perisian-perisian untuk menganalisa data dan mengenal pasti tema dalam kajian sains politik.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)
PLO7	Kemahiran Numerasi	Berkemampuan untuk menilai data-data kuantitatif dalam kajian sains politik dengan menggunakan kaedah-kaedah saintifik.	IEG1	BERFIKIR (<i>THINKING</i>)
PLO8	Kepimpinan, Autonomi dan Tanggungjawab	Menggunakan pengetahuan dan pemahaman dalam kepemimpinan untuk kepemimpinan yang berkesan dalam usaha untuk menyumbang kepada kemajuan komuniti politik.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO9	Kemahiran Personal	Menggunakan kemahiran dalam penyelidikan dan teknologi komunikasi untuk pembelajaran sepanjang hayat untuk pembangunan akademik dan kerjaya.	IEG5	HOLISTIK (<i>HOLISTIC</i>)
PLO10	Kemahiran Keusahawanan	Menerapkan kemahiran pengurusan dan keusahawanan dalam aktiviti dan perancangan seharian dengan mempertimbangkan masalah sosial dan dalam perspektif yang berbeza.	IEG3	KEUSAHAWANAN (<i>ENTREPRENEURIAL</i>)
PLO11	Etika dan Profesionalisme	Menunjukkan nilai moral dan etika yang tinggi serta profesionalisme dalam mematuhi prinsip, tatacara, undang-undang dan peraturan dalam bidang sains politik.	IEG2	SEIMBANG (<i>BALANCED</i>)